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Krzysztof Marczewski
Radny Gminy Żabia Wola

Anna Filipowic
Przewodnicząca ~
Gminy Żabia Wola

Interpelacja Radnego nr.04/2021

W związku z wieloma kontrowersjami dotyczącymi inwestycji budowy żłobka w Żabiej
Woli, zakończonej w 2020 roku oraz braku rozliczenia tej inwestycji przez Wójta
Gminy Żabia Wola, jak też trwającego od wielu miesięcy procesu weryfikacji tej
inwestycji przez Komisję Rewizyjną, jako Radny Gminy Żabia Wola i
Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej wnoszę o przedłożenie radnym niezwłocznie
następujących dokumentów:

1. Kopie wszystkich dokumentów związanych z inwestycją budowy żłobka, a w
szczególności:

a. Kopii wv”elkich dokumentów przetargowych, ofert złożonych przez
kontrahentów, oraz wszelkiej korespondencji z potencjalnymi
kontrahentami. Proszę o wskazanie oferty, która wygrała wraz z
uzasadnieniem wyboru (podaniem kryteriów oceny).

b. Kopii wszelkich umów wraz z następującymi potem w nich zmianami,
związanych z inwestycją żlobka. W szczególności: kopie umów na
wszelkie prace projektowe, plany czy opracowania, kopie umów na
wykonanie budynku, wykonanie prac przyłączeniowych, wykonanie
aranżacji, wystroju, zagospodarowania terenu żłobka, zakupu
wyposażenia, itd.

c. Kopii wszelkich faktur wystawionych w związku z inwestycją w żłobek.
d. Kopie wszelkich projektów, planów, schematów otrzymanych w 7VJiąZku

z inwestycją w żłobek.
e. Kopie umów z osobami fizycznymi (np. umów o pracę : dotyczy

pracowników zatrudnionych przez gminę dodatkowo - poza normalnym
personelem gminy - do wykonania prac zw ązan) ch z budowa żłobka;
kopii wszelkich umów zlecenia lub umów o dzieło związanych
inwestycją w żłobek.

2. Proszę o informację czy w ramach w w inwestycji podpisane były jakiekolwiek

umowy z osob~ która była w rym okresie pracownikiem gminy, radnym lub
osoba powiązaną z kimś z nimi, tub osobą mieszkającą pod jednym dachem z
pracownikiem gminy, czy też radnym, lub firmą związaną z nimi. Jeśli tak, to
proszę o wskazanie kwoty umowy, oraz pracownika lub radnego, którego to
dotyczy.



3. Proszę o kopie raportów z kontroli budowy żłobka, oraz protokołów odbioru
żłobka.

4. Proszę o kopie analizy ekonomicznej zasadności inwes~rcji budowy żłobka, z
analizą kosztów budowy, oraz kosztów utrzymania żłobka.

Z uwagi na dużą dość dolcumeliLów prosilbyiu o pogrupowanie ich w wczkach zgodnie
z punktami powyżej i załączenie do każdej z teczek listy kontrolnej dokumentów w niej
zawartych. W przypadku punktu Ic proszę dodatkowo o kontrolne podsumowanie
wszelkich płatności wynikających z faktur.
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